
Hey allemaal! 
 
Laatst was ik met een vriend in de stad en we zagen een QR-code op een poster voor 
een concert. Superhandig dacht ik, maar mijn vriend zei dat je beter kunt oppassen. 
Blijkbaar gebruiken sommige mensen QR-codes om je naar gevaarlijke websites te 
sturen! Ik vond dat echt raar, want hoe kun je nou zien of een QR-code veilig is of niet?  
 
Ik scan zelf vaak QR-codes op verpakkingen of bij winkels. Hebben jullie dat ook? En 
twijfel je weleens of het slim is om zomaar iets te scannen? 
 
Het zette me aan het denken: waarom vertrouwen we technologie zo snel? Misschien 
kunnen we elkaar leren hoe we QR-codes veilig gebruiken. 
 
Liefs,  
 
Melle 
 


